
Oświadczenie złożone 

przez senatora Sławomira Rybickiego 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 lipca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W związku ze złożonym przeze mnie w dniu 4 lutego 2022 r. oświadczeniem skierowanym do ministra 

infrastruktury w sprawie stanu prac na linii kolejowej nr 201 oraz otrzymaną na niniejsze oświadczenie 

odpowiedzią proszę o następujące informacje. 

1. Na jakim aktualnie etapie jest stan prac na linii kolejowej nr 201, z wyszczególnieniem wszystkich 

7 zawartych kontraktów związanych z realizacją właściwych robót budowlanych? 

2. Jakie postępy w realizacji inwestycji udało się osiągnąć od marca 2022 r. do dzisiaj? 

3. Jaki jest aktualny terminarz prac w poszczególnych etapach oraz planowana data zakończenia 

inwestycji w całości? 

4. Na jakim etapie są prace i co się dotychczas zmieniło na planowanej trasie objazdowej od udzielenia 

odpowiedzi na poprzednie oświadczenie, z wyszczególnieniem poszczególnych etapów inwestycji? 

Z poważaniem 

Sławomir Rybicki 


